

## Referat af bestyrelsesmødet den 27. marts 2023

### Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra møde d. 31. oktober 2022
2. Kendskab til foreningen - nye ideer og opfølgning på ideer fra sidste møde:
  1. Vandflasker med QR kode (Mathias)
  2. Foredrag med "Extramor" (Gitte)
  3. Opdateret folder
  4. Interview med medlemmer
  5. Nye muleposer / net til førskolen
  6. Stoppe 3 års kontingent
3. Gammel elevfest - næste skridt i planlægningen?
4. Balance pr. 28. februar 2023.
5. Donationer siden sidste møde.
  1. SubReader
  2. Lektiehjælp
  3. Andet
6. Indkomne ansøgninger
  1. Støtte til synstræning (afslag)
  2. Støtte til 3g tur i gymnasiet (afslag)
  3. Andet
7. Næste møde
8. Evt.

### Ad1)

**Referatet fra den 31. oktober 2022 blev godkendt.**

### Ad2)

#### **Kendskab til foreningens vigtige arbejde.**

En rigtig god drøftelse i forhold til bl.a. nedenfor stående temaer:

Vandflasker næste gang får QR-kode med henvisning til hjemmesiden for RRV.

Design af ny label. Den skal endvidere have en tekst i retning af "Støt op om". Altså også en mobilepay-kode. Mathias og Susanne Friis taler sammen om det videre forløb. De tager Carsten Mellerup med på råd. Her overvejer vi også antal.

Det omtalte foredrag af "Ekstra-mor" er skubbet til efteråret 2023. Gitte er i dialog med Jan, som er afdelingsleder for indskolingen. Mødedato bliver fundet, så vi kan få det formidlet på den bedste måde. Gitte tager ansvar for denne opgave.

Opdatering af folder. Den skal udfases som pjece, men opdateres i forhold til de seneste beslutninger, som vi har lavet, så den lægger fast på nettet. Vi lægger dem således ikke på stolene til sommerens translokation, men i stedet giver vi vand ved samme lejlighed.

Til gengæld vil vi gerne have lavet nogle roll-ups vedr. foreningen og igen henvisning til forening og QR-kode med mobilepay-betalingen. Disse skal der henvises til ved translokationen, så forældre måske har lyst til at støtte op via ad denne kanal.

Interview med gamle medlemmer hænger lidt. Anne taler med Christian Møller for lige at se, om det kan lade sig gøre at planlægge og gennemføre.

De nye net er indkøbt, og de fungerer rigtig fint.

Det treårige gratis medlemskab ophæves, og der sker en generel opdatering af hjemmesiden inden for kort tid, så ingen pludselig regner med dette. Her skal vi igen også overveje QR-kode og mobilepay på siden, hvis man vil støtte foreningen.

### **Ad3)**

#### **Gammel elevfest**

I forhold til festen – Ressourcerne i forhold til udbyttet blev indledningsvis drøftet.

Hvis vi skal gøre det, vil 2024 måske være et bedre tidspunkt. Til gengæld skal vi allerede nu her begynde at gøre os forberedelserne klart og melde et tidspunkt ud i forhold til næste år.

Vi er med andre ord stadig positive over for ideen, men det skal planlægges i rigtig god tid.

Det kunne eks. være første fredag i oktober 2024, som er 4. oktober. Det forholder vi os endeligt til næste gang.

### **Ad4)**

#### **Balance pr. 28. februar 2023.**

Resultatopgørelsen for perioden blev gennemgået og godkendt.

Indtægter på kr. 71.940,-

Udgifter på kr. 64.326

Resultat på kr. 7.640,- og en egenkapital på kr. 71.592,-

**Ad4)**

**Donationer siden sidste møde.**

Jf. det omtalte ark.

Der var donationer for i alt kr. 20.707,-

I forhold til ansøgning om lektiehjælp til en elev, som vi har givet midler til, retter Stine henvendelse til klasselæreren for at høre, om de involverede vil hjælpe med at formidle, hvordan projektet er forløbet.

**Ad5)**

**Indkomne ansøgninger.**

Vi drøftede kort nogle af de forhold, som har haft betydning til beslutningen om at støtte eller ej i denne omgang.

**Ad6)**

**Næste møde.**

30. maj kl. 17.30

**Ad7)**

**Evt.**

Mødet sluttede kl. 19.00

Ref. Hans Myhrmann

Anne Wolthers

---

Mathias Dahl

---

Gitte Busch

---

Christian Adriansen

---

Stine Willemoes Kondrup

---